
Grundejerforeningen Brinken 
 

Herlev 10. marts 2011 
 
Referat af ordinær generalforsamling 10. marts 2011 kl. 20.00 
Tilstede: KV115 (Bitten), KV117 (Henning), KV121 (Jan), KV127 (Thomas), KV131 (Poul Erik), 
KB3 (Jacek), KB7 (Gunnar), KB9 (Lars), KB17 (Brian, Susanne), KB19 (Janus), KB21 (Flemming, 
Bente), KB23 (Brian), KB27 (Jan) 
I alt 15 medlemmer repræsenterende 13 af 24 mulige huse 
 
Referent: Brian (KB23)   
Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
2. Aflæggelse af bestyrelsens årsberetning for det senest forløbne år 
3. Forelæggelse til godkendelse af årsregnskab med påtegning af revisor 
4. Fremlæggelse af budget 2011, herunder fastsættelse af kontingent 
5. Indkomne forslag  

Forslag om at bestyrelsen skal påtale opførsel af lukket udestue 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
7. Valg af suppleant til bestyrelsen 
8. Valg af revisor 
9. Valg af revisorsuppleant 
10. Eventuelt 

 
Pkt. 1 - Valg af dirigent 
Janus (KB19) blev enstemmigt valgt til dirigent. Det blev konstateret, at generalforsamlingen var 
rettidigt varslet og at dagsorden, regnskab og budget var rettidigt rundsendt til medlemmerne. 
Dagsorden var i overensstemmelse med foreningens vedtægter og blev herefter godkendt. 
 
Pkt. 2 - Aflæggelse af bestyrelsens beretning 
Formand Flemming (KB21) fremlagde bestyrelsens beretning for det forgangne år. 
• Orientering omkring Yousee abonnement. Det leverer hvad de har lovet. Kontakt Flemming ved 

problemer. Han kan måske hjælpe.  
• Der opfordres til at holde ’skoven’ langs hækken til Bag Fortet ryddet af hensyn til 

hækkeklipning 
• Foreningen blev i september af kommunen pålagt at beskære et træ på Kagsåvej. Dette klaredes 

ved fælles hjælp. 
o Der opfordres til at give besked til bestyrelsen, hvis man på fællesarealerne observerer 

træer eller buske der trænger til beskæring. Gerne i god tid før en generalforsamling. 
• DONG skal grave el-kabler ned i løbet at foråret. Det vides ikke præcis hvornår. 
Formandens beretning og kommentarer blev taget til efterretning. 
 
Pkt. 3 - Aflæggelse af årsregnskab for 2010 
Peter (KB17) fratrådte som kasserer pr. 1. oktober. Siden da har Brian (KB23) været fungerende 
kasserer. Brian fremlagde årsregnskabet for 2010. Underskud på 196,58 kr. i 2010, som følge af 
ekstraordinære udgifter: vedligeholdelse af fællesarealer, indkøb af udstyr til dette, samt øget udgift 
til Copydan. Årsregnskabet blev enstemmigt godkendt.
 



Pkt. 4 - Fremlæggelse af budget 2011, herunder fastsættelse af kontingent 
Fungerende kasserer Brian (KB23) fremlagde forslag til budget for 2011, det blev forslået at hæve 
det årlige kontingent med 400 kr. til 4100 kr. Det sker som følge af stigende antenneudgifter. 
Budget og kontingentstigning blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 5 - Indkomne forslag 
Forslag om at bestyrelsen skal påtale opførsel af lukket udestue. Jan (KB27) og Gunnar (KB7) 
motiverede og orienterede omkring baggrunden for forslaget. 
Efter livlig debat gik forslaget til afstemning: For: 2. Imod: 4. Stemte ikke: 7.  
Forslaget forkastedes således. 
 
Pkt. 6 - Valg af medlemmer til bestyrelsen 
Bitten (KV115), Thomas (KV127) og Brian (KB23) var på valg. Bitten og Thomas ønskede ikke 
genvalg. Brian (KB17) og Jan (KV121) blev valgt. Brian (KB23) blev valgt som kasserer. 
 
Medlemmer af bestyrelsen : 
Formand : Flemming (KB21) - på valg i 2012 
Bestyrelsesmedlem : Brian (KB17) - på valg i 2013 
Bestyrelsesmedlem : Jan (KV121) - på valg i 2013 
Bestyrelsesmedlem : Lars (KB9) - på valg i 2012 
Kasserer: Brian (KB23) - på valg i 2013 
 
Pkt. 7 - Valg af suppleant til bestyrelsen 
Thomas (KV127) blev enstemmigt genvalgt 
 
Pkt. 8 - Valg af revisor 
Henning (KV117) blev enstemmigt genvalgt. 
 
Pkt. 9 - Valg af revisorsuppleant 
Janus (KB19) blev enstemmigt valgt. 
 
Pkt. 10 - Eventuelt 
Jan (KB27) gjorde opmærksom på, at der var foretaget ukrudtsbekæmpelse vha. plastik og fliser for 
enden af Kagsåbrinken. Bestyrelsen var bekendt med dette, og er løbende i dialog med Nabil om 
hvilke opgaver der ud over hækkeklipningen skal prioriteres. 
 
YouSee abonnementet diskuteredes. Gunnar (KB7) opfordrede til at der udsendtes spørgeskema 
omkring hvilke TV-kanaler der ønskes i de enkelte huse. Flemming (KB21) står for dette. 
 
Jan (KB27) foreslår, at der udformes en oversigt over, hvilke byggeregler der er gældende for 
bebyggelsen. Samtidig foreslås det, at der laves en oversigt over fælles udstyr og hvor dette 
befinder sig. Flemming (KB21) indsamler dette og indfører oplysningerne på hjemmesiden. 
 
Mødet  afsluttedes 21.13. Tak til Flemming og Bente for at lægge hus til generalforsamlingen. 
Dagorden, referat og andre relevante emner kan studeres på foreningens hjemmeside: 
http://gribben.dk/Brinken/.  
Nyt input sendes til Flemming (KB21)   


